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Kære Morten Melchiors, MB 

På vegne af vicedirektør Peter Højer, Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold, fremsendes svar på 
spørgsmål stillet 15. januar 2025 om vejbelysning på Nordkrog. 

Med venlig hilsen  

Søren Holmboe 
Politisk koordinator 
MKB Sekretariat 
_________________________________________ 
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Besvarelse vedrørende Nordkrog - vejgenopretning 

Medlem af Borgerrepræsentationen Morten Melchiors (C) har den 15. 
januar 2025 stillet spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen 
vedrørende forvaltningens beslutninger i relation til håndtering af 
vejbelysningen på Nordkrog i forbindelse gennemførelse af 
vejgenopretningsprojektet. 
 
Spørgsmål 
Morten Melchiors (C) spørger til, om der kunne der arbejdes med en 
løsning, hvor de nuværende lygtepæle flyttes ca. 50 cm, så de igen står 
ved kantsten? 
 

Svar 
Forvaltningen har orienteret Teknik- og Miljøudvalget om 
forvaltningens beslutninger i relation til håndtering af vejbelysningen 
på Nordkrog den 12. december 2024, da udvalget blev orienteret om 
nedlæggelsen af to parkeringspladser. Beslutningerne er truffet med 
accept fra Beboerforeningen Nordkrog. 
 
I tillæg hertil kan det oplyses, at forvaltningen allerede har vurderet en 
løsning, som blev foreslået af grundejerforeningen, hvor de nuværende 
master og armaturer blev flyttet ca. 50 cm nærmere kantstenen. Det er 
imidlertid en løsning, som forvaltningen ikke kan tilslutte sig, dels da de 
nuværende master og armaturer har en begrænset levetid, dels da 
løsningen vil være dyrere at gennemføre end et projekt, hvor der blev 
etableret helt nye master med nye nutidige armaturer placeret i 
bagkant af fortovet.  
 
Da grundejerforeningen ønsker at beholde de nuværende armaturer og 
det eksisterende belysningsprincip, har forvaltningen med 
grundejerforeningens accept besluttet at udskyde genopretning af 
vejbelysningen på Nordkrog.  Når der er behov for udskiftning af 
armaturerne, vil forvaltningen vurdere om belysningsmasterne skal 
flyttes til bagkanten af fortovet. 
 
Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-
udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-
miljoeforvaltningen 
 
Peter Højer 
Vicedirektør 
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